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Aanwezig: Julie Paelinck, voorzitter

Marc Vanden Bussche, burgemeester

Stéphanie Anseeuw, Lander Van Hove, Dorine Geersens, Dirk Dawyndt, Ivan Vancayseele, 
Charlotte Castelein, schepenen

Luc Deltombe, Greta Delie, Benedicte Dalle, Elwin Van Herck, Greta Verhaeghe, Peter 
Hillewaere, Adelheid Hancke, Henk Ghyselen, Sander Loones, Patricia Vandenbroucke, Suze 
Bogaerts, Bart Pieters, Alain De Coster, Dominique Wolter Hofmans, Sam De Rechter, Koen 
Ringoot, Sabelle Diatta, Inge Vandekeere, raadsleden

Joeri Stekelorum, algemeen directeur

Verontschuldigd: Dirk Decorte, raadslid

Afwezig: /

De voorzitter opent de vergadering om 19u08.

De burgemeester, eerste in de rangorde van de raadsleden, zit de gemeenteraad voor, opent de zitting en start 
met het punt 3 van de dagorde; 

Na behandeling van de punten 3 en 4 van de dagorde, wordt de gemeenteraad voorgezeten door raadslid Paelinck 
en start zij met de punten 1 en 2 om later over te gaan tot de behandeling vanaf de punten 5

De voorzitter vraagt het akkoord van de raad om een punt bij hoogdringendheid aan de dagorde toe te voegen, 
met name de "Goedkeuring van de motie tot onmiddellijke en onvoorwaardelijke vrijlating van Olivier 
Vandecasteele", en dit gelet de actualiteit van dit dossier.
Dit punt wordt met algemeenheid van stemmen bij hoogdringendheid aan de dagorde toegevoegd.

OPENBAAR
Goedkeuren notulen vorige zitting

1. GOEDKEUREN NOTULEN VAN DE RAADSZITTING VAN 9 JANUARI 2023

Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen.
mededelingen

2. MEDEDELINGEN DOOR DE BURGEMEESTER

De burgemeester verwijst naar een beslissing van de gemeenteraad van 19 december in verband met de WAVE; 
hij zegt dat ondertussen een derde partij tussen gekomen is die bereid is de lopende overeenkomst  over te 
nemen, de gemeente komt hier conform de lopende overeenkomst enkel nog in om goedkeuring te verlenen over 
deze overdracht; hij zegt dat hiermee wordt tegemoet gekomen aan de vele verzuchtingen om de bestaande 
uitbating verder te zetten; raadslid Loones stelt dat dit goed nieuws is dat dit een sportsite blijft en dat een 
overnemer gevonden is; hij vraagt of de gemeente nog moet tussen komen; schepen Dawyndt antwoordt dat in 
de oorspronkelijke overeenkomst staat dat de bestemming moet gerespecteerd worden en de gemeente toelating 
moet geven.

verkiezingen

3. AKTENAME ONTSLAG VAN MEVROUW CHARLOTTE CASTELEIN ALS VOORZITTER GEMEENTERAAD

Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen.

4. AANSTELLEN VOORZITTER GEMEENTERAAD

Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen.

5. POLITIERAAD - AANSTELLING LID TER VERVANGING VAN CHARLOTTE CASTELEIN

bij geheime stemming met 18 stemmen voor en 8 onthoudingen wordt raadslid Vandekeere verkozen
VZW's

leden vzw

6. VZW BEJAARDENZORG KEI - AANDUIDEN BESTUURDER

bij geheime stemming met 5 stemmen voor raadslid Pieters, 11 stemmen voor raadslid Delie en 10 onthoudingen
intergemeentelijke samenwerkingsverbanden

oprichting igs

7. REGIONAAL LANDSCHAP WESTHOEK VZW - AANDUIDEN VERTEGENWOORDIGER VOOR DE ALGEMENE VERGADERING 

EN BESTUURSORGAAN

bestuursorgaan: bij geheime stemming met 14 stemmen voor schepen Castelein, 4 stemmen voor raadslid 
Bogaerts en 8 onthoudingen
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algemene vergadering: bij geheime stemming met 13 stemmen voor schepen Castelein, 4 stemmen voor 
raadslid Bogaerts en 9 onthoudingen

aanstellen afgevaardigden igs

8. INTERCOMMUNALE MAATSCHAPPIJ VOOR GAS EN ELECTRICITEIT VAN HET WESTEN (GASELWEST) - AANDUIDEN 

VERTEGENWOORDIGER VOOR DE ALGEMENE VERGADERING

effectief: bij geheime stemming met 5 stemmen voor raadslid Van Herck, 13 stemmen voor raadslid Deltombe en 
8 onthoudingen

plaatsvervanger: bij geheime stemming met 14 stemmen voor burgemeester Vanden Bussche en 12 
onthoudingen

9. ZEFIER CVBA - AANDUIDEN VERTEGENWOORDIGER VOOR DE ALGEMENE VERGADERING

bij geheime stemming met 5 stemmen voor raadslid De Coster, 13 stemmen voor schepen Castelein en 8 
onthoudingen.

10. INTERCOMMUNALE VOOR VUILVERWIJDERING EN -VERWERKING VAN VEURNE EN OMMELAND (IVVO) - 

AANDUIDEN VAN BESTUURDER

bij geheime stemming met 4 stemmen voor raadslid De Coster, 14 stemmen voor schepen Castelein en 8 
onthoudingen

11. VERENIGING VAN VLAAMSE STEDEN EN GEMEENTEN (VVSG) - AANDUIDEN VAN BESTUURDER EN 

PLAATSVERVANGEND VERTEGENWOORDIGER VOOR DE ALGEMENE VERGADERING

kandidaat-bestuurder: bij geheime stemming met 5 stemmen voor raadslid Van Herck, 13 voor raadslid 
Deltombe en 8 onthoudingen

plaatsvervanger AV: bij geheime stemming met 14 stemmen voor burgemeester Vanden Bussche en 12 
onthoudingen

12. WESTKUSTPOLDER - AANDUIDEN PLAATSVERVANGEND LID VOOR DE BESTUURSVERGADERINGEN

bij geheime stemming met 14 stemmen voor raadslid Ghyselen, 5 stemmen voor raadslid Bogaerts en 7 
onthoudingen

13. VLAAMSE VERVOERMAATSCHAPPIJ DE LIJN - AANDUIDEN VAN VERTEGENWOORDIGER VOOR DE ALGEMENE 

VERGADERING

bij geheime stemming met 5 stemmen voor raadslid Pieters, 13 stemmen voor schepen Geersens en 8 
onthoudingen

14. POOLSTOK CVBA - AANDUIDEN VERTEGENWOORDIGER VOOR DE ALGEMENE VERGADERING

bij geheime stemming met 4 stemmen voor raadslid De Coster, 15 stemmen voor schepen Castelein en 7 
onthoudingen

15. OFP PROLOCUS - AANDUIDEN PLAATSVERVANGENDE VERTEGENWOORDIGER ALGEMENE VERGADERING

bij geheime stemming met 4 stemmen voor Hilde Wautraets, 14 stemmen voor burgemeester Vanden Bussche en 
8 onthoudingen

brandweer

16. KENNISNAME VAN HET BESLUIT VAN DE GOUVERNEUR VAN WEST-VLAANDEREN VAN 8 DECEMBER 2022 

HOUDENDE AMBTSHALVE VASTSTELLING GEMEENTELIJKE DOTATIES 2023 AAN HVZ BRANDWEER WESTHOEK

De burgemeester verwijst naar het feit dat er binnen de zone geen eensgezindheid werd bereikt, zodat de 
gouverneur gevat geweest is om tussen te komen in het vastleggen van het aandeel van elke gemeente van de 
zone, hij verwijst daarbij naar de relevante wetgeving, het is ook het bedrag die in het meerjarenplan is voorzien

Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen.
patrimonium

17. GOEDKEURING VASTSTELLING VLAAMSE INVENTARIS ONROEREND ERFGOED DOOR AGENTSCHAP ONROEREND 

ERFGOED

schepen Anseeuw licht dit beknopt toe, als onroerend erfgoedgemeente moeten we voor 14 februari de 
inventaris volgens de nieuwe procedure indienen; dit betekent dat vanaf 2024 onze eigen viersterren lijst zullen 
kunnen opnemen

raadslid Loones stelt dat zijn fractie dit zeer graag steunt, hij verwijst ook naar de presentatie op de 
raadscommissie

Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen.
aankoop

18. GOEDKEUREN AANKOOP STROOK GROND KERKSTRAAT TEN KADASTER GEKEND ONDER KOKSIJDE 3E AFD/SECTIE B 

NR. 156B
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De burgemeester stelt dat dit een klein perceeltje is dat paalt aan het containerpark en voor de gemeente nuttig 
kan zijn

Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen.

19. GOEDKEUREN ONTWERPAKTE VOOR DE AANKOOP VAN DE WONING GELEGEN ZEELAAN 70

De burgemeester stelt dat dit een volgende administratieve stap is voor de aankoop van dit eigendom

raadslid Loones stelt dat zijn fractie dit niet steunt, gezien dit een woning is die nog betaalbaar is voor kopers en 
er niet direct een nuttige bestemming voor de gemeente wordt voorgesteld, wat anders is voor de aankoop in het 
volgende punt, dat zijn fractie wel zal goedkeuren

Met 18 stemmen voor (Julie Paelinck, Marc Vanden Bussche, Stéphanie Anseeuw, Lander Van Hove, Dorine 
Geersens, Dirk Dawyndt, Ivan Vancayseele, Charlotte Castelein, Luc Deltombe, Greta Delie, Benedicte Dalle, Elwin 
Van Herck, Henk Ghyselen, Suze Bogaerts, Bart Pieters, Alain De Coster, Sabelle Diatta, Inge Vandekeere), 8 
stemmen tegen (Greta Verhaeghe, Peter Hillewaere, Adelheid Hancke, Sander Loones, Patricia Vandenbroucke, 
Dominique Wolter Hofmans, Sam De Rechter, Koen Ringoot)

20. GOEDKEUREN AANKOOP VAN DE WONING SCHOOLSTRAAT 4

De burgemeester stelt dat de aankoop van dit punt nuttig is in functie van de naastliggende brandweerpost

raadslid Pieters stelt dat dit een mooie opportuniteit is, hij vraagt wat met het advies van de financiële dienst, en 
vraagt wat de plannen zijn om de twee korpsen van Oostduinkerke en Koksijde samen te voegen

de burgemeester stelt dat er ruimte zal gecreëerd worden in de begroting, gezien het project van de WAVE niet 
doorgaat, wat de toekomst van de brandweer betreft is het zorgwekkend omdat er geen vrijwilligers meer 
gevonden worden en er zal gekeken worden hoe hiermee in de toekomst mee omgegaan wordt, de ambulance zal 
zeker blijven, er zijn nog geen concrete plannen in die richting; hij stelt ook dat veel inspanningen worden gedaan 
om vrijwilliger te vinden

raadslid Loones stelt dat het goed is dat er geen plannen zijn voor een fusie, zijn fractie is voor het behoud van 
de twee brandweerposten; hij doet een voorstel voor bespreking op een volgende gemeenteraad, met name een 
motie stemmen voor het behoud van de twee brandweerposten en dit meenemen naar de zoneraad, hij vraagt om 
nog eens het initiatief te hernemen om een bezoek aan de brandweer te organiseren voor de gemeenteraadsleden

de burgemeester antwoordt dat hij geen motie nodig heeft om het standpunt van de gemeente te vertolken, hij 
heeft enkel willen aangeven dat de brandweer zal evolueren naar een beroepsbrandweer, een en ander is ook het 
gevolg van de schaalgrootte van de brandweerzone en het feit dat de zone slecht functioneert, hij is daarom 
voorstander van een kleinere zone

Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen.
concessies

21. GOEDKEUREN CONCESSIEVOORWAARDEN VOOR HET UITBATEN VAN EEN NOSTALGISCHE PAARDENMOLEN OP HET 

EUGENIE TERLINCKPLEIN -  PERIODE 2023-2028

schepen Geersens geeft toelichting over dit en het navolgende punt, met name de lopende concessies lopen ten 
einde en een nieuwe dient uitgeschreven te worden

raadslid Vandenbroucke verwijst naar artikels 12 en 13 van de paardenmolen, met name dat de nieuwe 
vakantie in Wallonië niet is opgenomen en ze stelt voor dit aan te passen

raadslid Wolter Hofmans verwijst naar haar tussenkomst op de raad van 17 februari 2020 waarin ze het had 
over de concessies en vooral over de concessieprijs; ze vraagt wat de criteria zijn om de prijs vast te stellen, ze 
stelt dat er geen rekening wordt gehouden met de ingenomen oppervlakte; voor trampolinestructuur wordt 15.000 
euro gevraagd, terwijl voor een beachbar maar 3.000 euro wordt gevraagd; ze vindt ook dat er rekening moet 
gehouden worden met de kosten die de gemeente moet maken, zoals concessieprijs aan de Vlaamse overheid en 
kosten voor nivellering, ze vraagt naar het waarom van het prijsverschil; ze stelt voor de instelprijs te berekenen 
op basis van de ingenomen oppervlakte en andere kosten, ze concludeert met te stellen niet akkoord te zullen 
gaan met het punt ovr de concessies voor trampolinestructuren

schepen Geersens geeft een antwoord op de vragen: nu zijn inderdaad de Vlaamse vakanties opgenomen en bij 
amendement kunnen de andere vakanties ook worden toegevoegd; in antwoord op de vraag van raadslid Wolter 
Hofmans antwoordt ze dat de trampolines zeer rendabel zijn, ze stelt dat de prijs ook hoog is in andere 
gemeenten; de burgemeester antwoordt dat het gaat om een openbare aanbesteding per opbod en dat er appels 
met peren worden vergeleken

raadslid Wolter Hofmans geeft nog een korte repliek

Het punt wordt ter stemming voorgelegd, met het amendement om in de artikels 12 en 13 de Waalse 
schoolvakanties toe te voegen

Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen.

22. GOEDKEUREN CONCESSIEVOORWAARDEN VOOR HET UITBATEN VAN TRAMPOLINESTRUCTUREN OP HET STRAND - 

PERIODE 2023-2025
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Met 25 stemmen voor (Julie Paelinck, Marc Vanden Bussche, Stéphanie Anseeuw, Lander Van Hove, Dorine 
Geersens, Dirk Dawyndt, Ivan Vancayseele, Charlotte Castelein, Luc Deltombe, Greta Delie, Benedicte Dalle, Elwin 
Van Herck, Greta Verhaeghe, Peter Hillewaere, Adelheid Hancke, Henk Ghyselen, Sander Loones, Patricia 
Vandenbroucke, Suze Bogaerts, Bart Pieters, Alain De Coster, Sam De Rechter, Koen Ringoot, Sabelle Diatta, Inge 
Vandekeere), 1 stem tegen (Dominique Wolter Hofmans)

openbaar domein
tracé wegenis

23. GOEDKEUREN VAN OVEREENKOMST WEGENISTRACÉ EN OPENBAAR DOMEIN BINNEN DE 

OMGEVINGSVERGUNNINGSAANVRAAG OMV_2022109941 VOOR HET BOUWEN VAN TWEE SOCIALE WONINGEN 

EN 5 DUOWONINGEN EN BIJHORENDE WEGENISINRICHTING GELEGEN BLOEMENSTRAAT

De burgemeester stelt dat dit project past bij de herinrichting van deze wijk, met name dat door afbraak van 
twee woningen, er tien nieuwe woningen kunnen opgericht worden

raadslid Loones stelt dat de locatie goed is voor een dergelijk project, hij vraagt waar dit ons brengt op de teller 
van het sociaal objectief en vraagt of er nog volgende projecten in de pijplijn zitten, hij vraagt naar het project aan 
de jeugdherberg

de burgemeester stelt dat het project jeugdherberg niet doorgaat, er zijn nog projecten in Koksijde-dorp maar 
geen grote nieuwigheden

Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen.

24. GOEDKEUREN VAN OVEREENKOMST WEGENISTRACÉ EN OPENBAAR DOMEIN BINNEN DE 

OMGEVINGSVERGUNNINGSAANVRAAG OMV_2022078447 VOOR HET HERVERKAVELEN VAN TWEE PERCELEN TOT 

DE OPRICHTING VAN 10 WONINGEN EN BIJHORENDE WEGENISINRICHTING GELEGEN TER WEIDE.

Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen.
overeenkomsten

25. GOEDKEUREN TOETREDING TOT DE UITPAS

schepen Anseeuw stelt dat in Koksijde het project wat uitgesteld werd om uit ervaringen van andere gemeenten 
te leren; het gaat om een voordeelpas voor allerlei activiteiten, hiermee weten we ook wie onze klanten zijn

Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen.
politie

gemeentelijk aanvullend politiereglement - gemeentewegen

26. HERVASTSTELLING VAN HET GEMEENTELIJK AANVULLEND POLITIEREGLEMENT OP HET VERKEER - GEMEENTEWEGEN 

- ZEEDIJK GROENENDIJK

Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen.

27. HERVASTSTELLING VAN HET GEMEENTELIJK AANVULLEND POLITIEREGLEMENT OP HET VERKEER - GEMEENTEWEGEN 

- KINDERLAAN TUSSEN ZEEDIJK EN N34

Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen.

28. HERVASTSTELLING VAN HET GEMEENTELIJK AANVULLEND POLITIEREGLEMENT OP HET VERKEER - GEMEENTEWEGEN 

- PARKING GELEGEN OP HOEK VAN DORPSSTRAAT MET DE HAZEBEEKSTRAAT

raadslid Hancke verwijst naar het regenboogzebrapad aldaar, ze vindt het spijtig dat dit niet aansluit bij de 
parking bij de school

Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen.

29. HERVASTSTELLING VAN HET GEMEENTELIJK AANVULLEND POLITIEREGLEMENT OP HET VERKEER - GEMEENTEWEGEN 

- POLDERSTRAAT

raadslid Loones vraagt naar de stand van zaken van een 30 km-zone aan de Hotelschool en vraagt dit te 
bekijken

Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen.
veiligheid en preventie

30. GOEDKEURING VERLENGING STRATEGISCH VEILIGHEIDS- EN PREVENTIEPLAN 2022

Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen.
personeel

rechtspositieregeling

31. GOEDKEURING VAN DE WIJZIGING VAN DE RECHTSPOSITIEREGELING VAN LOKAAL BESTUUR KOKSIJDE

schepen Castelein licht de voorgestelde wijzigingen toe

raadslid Loones heeft een aantal technische vragen: hij vraagt waarom ecocheques worden afgeschaft, hoe het 
juridisch zit met het recht op onbetaald verslof en vraagt hoe de vakbonden tegenover deze wijzigingen staan, 
waarop schepen Castelein antwoordt dat alles juridisch afgetoetst is en ook de vakbonden hun akkoord gaven

Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen.

EXTRA AGENDAPUNTEN
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32. GOEDKEURING VAN DE MOTIE TOT ONMIDDELLIJKE EN ONVOORWAARDELIJKE VRIJLATING VAN OLIVIER 

VANDECASTEELE

De burgemeester stelt dat deze kwestie iedereen nauw aan het hart ligt, vooral ook omdat de familie ook in 
Koksijde woont; hij verwijst dat wij de luxe hebben te wonen in een land waar mensenrechten belangrijk zijn, wat 
in Iran niet het geval is en waar we alle mogelijke acties moeten aangrijpen; hij verwijst naar de situatie waarin 
betrokkene zich momenteel bevindt en leest ten slotte de voorgelegde motie voor

Goedgekeurd met eenparigheid van stemmen.

MONDELINGE VRAGEN

33. MONDELINGE VRAGEN

raadslid Hillewaere - Heraanleg Kerkplein Sint-Niklaaskerk 

raadslid Hillewaere stelt dat de werken aan Leopold II-laan niet meer op het budget staan, maar de werken aan 
het plein nog steeds voorzien zijn in 2024, het zou de bedoeling zijn om de helft van de parkeerplaatsen te 
schrappen en vraagt of de gevolgen hiervan niet opnieuw moeten bekeken worden; de burgemeester antwoordt 
dat een studie is gebeurd, overleg is geweest met omliggende handelszaken en er voldoende plaatsen zullen zijn, 
er is voorrang gegeven aan een mooi plein met verbetering van het zicht op de kerk, het project zal ten gepaste 
tijde worden voorgelegd aan de commissie ter bespreking; raadslid Hillewaere herhaalt nog eens dat het plein 
geregeld bomvol staat, de burgemeester zegt nog eens dat hij absolute voorrang wil geven aan zacht verkeer en 
het mooi maken, de tijd om vol te zetten met auto's is voorbij

raadslid Van Herck - werken Oostduinkerke-bad

raadslid Van Herck verwijst naar de werken in Oostduinkerke-bad en de reacties bij de handelaars, ze voelen zich 
in de kou gelaten wat communicatie betreft en ze vragen duidelijkheid over hinderpremie, toegankelijkheid, 
terrassen in de krokusvakantie, enz.; hij stelt dat er hulp moet zijn op vlak van hinderpremies, een haalbare 
regeling in verband met slagbomen en de handelaars vragen om ter plaatse te gaan luisteren

raadslid Loones - werken Albert I-laan Oostduinkerke

raadslid Loones verwijst naar de vele berichten over moeilijke bereikbaarheid, hij stelt dat iemand de 
communicatie in handen moet nemen, hij vraagt ook duidelijkheid over de plannen en de timing van uitvoering

schepen Geersens zal een antwoord geven op de hinderpremie, die werd vroeger gegeven omdat de handelaars 
niet met de wagen bereikbaar waren maar de wetgeving voorziet dat een premie enkel van toepassing is wanneer 
de straat volledig afgesloten is; ze stelt dat ze zelf elke dag daar aanwezig is en van de problemen op de hoogte is

De burgemeester vult hier verder op aan wat de werken zelf betreft: hij garandeert dat de gemeente daar dagelijks 
aanwezig is met werfopzichters, het zijn werken die door de Vlaamse overheid worden getrokken, er is 
afgesproken met handelaars om de werken over drie jaar te spreiden en niet te werken in het seizoen, hij schetst 
het verloop en de fasering van de werken; de zaken zijn bereikbaar geweest in de vakanties; er is aanwezigheid, 
er is communicatie en er zal iemand van de handelaars uitgenodigd worden op de werfvergadering, handelaars 
kunnen ook altijd bellen naar de diensten, hij vraagt begrip voor de mensen die aan dit project meewerken

raadslid Van Herck stelt dat communicatie belangrijk blijft, hij vraagt om voor die winkels extra publiciteit te 
maken en vraagt om nog eens bij VLAIO aan te dringen voor een hinderpremie

raadslid Loones verwijst naar de drie grote projecten in de gemeente waarvan er twee in de soep aan het draaien 
zijn, hij zegt dat het niet klopt dat er overeengekomen is dat de werken over vier jaar zouden gespreid worden, hij 
vraagt ook aandacht voor de bewoners in het algemeen en vraagt om de contracten die we afsluiten met 
aannemers naar schadebeding toe

raadslid Hancke - werken Nieuwpoortsteenweg

raadslid Hancke stelt dat het klachten regent over de bewegwijzering bij de werken, met name over de 
omleidingen, ze heeft ze opgelijst en vraagt of ze het dossier mag doorgeven; de burgemeester stelt dat een 
raadslid steeds dingen mag doorgeven, men kon de werken niet starten omwille van vorst omstandigheden, hij 
zegt dat er steeds is geprobeerd om de bereikbaarheid steeds maximaal te houden, er is ook nog een aspect van 
veiligheid

raadslid Hancke - wateroverlast Witte Burg

raadslid Hancke stelt dat een aantal inwoners klagen over wateroverlast in de Witte Burg op een groot aantal 
plaatsen en vraagt maatregelen; schepen Vancayseele stelt daar zelf al jaren te wonen en stelt dat dit zich enkel 
voordoet bij hevige regenval; hij stelt dat er ook geen enkele melding is gekomen op die dagen van wateroverlast 
en geeft vervolgens nog wat technische uitleg; raadslid Hancke toont een foto

raadslid Pieters - aanleg fibernetwerk in de gemeente

raadslid Pieters stelt dat in een aantal gemeenten wordt ingetekend op een supersnel fibernetwerk en vraagt of 
Koksijde hierop al heeft ingetekend; schepen Van Hove antwoordt dat er deze zomer een contactname is geweest, 
maar dat hierop intekenen heel wat gevolgen zou hebben voor het opbreken van voetpaden en er voorlopig niet 
wordt op ingegaan

raadslid Verhaeghe - Coxypics
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raadslid Verhaeghe stelt dat de gemeente de verenigingen maximaal ondersteunt, zeker op vlak van 
accommodatie; Coxypics is een goed werkende vereniging en is niet de eerste vereniging die haar lokalen kwijt is, 
ze vraagt of er echt geen oplossing kan gevonden worden; de burgemeester betreurt de stemmingmakerij en stelt 
dat hij niet wil toegeven aan chantage en berichtgeving in dagbladen; er zijn diverse alternatieven geboden, maar 
die zijn geweigerd door de verantwoordelijke van de vereniging, hij situeert ook nog eens de reden waarom de 
Wijngilde uit het gebouw van de WAK moest; de middelen moeten ook efficiënt worden ingezet

raadslid Verhaeghe - kapel Rozenkrans

raadslid Verhaeghe verwijst naar een actie uit het meerjarenplan, waar kredieten voor 2022 zijn voorzien, ze 
vraagt wanneer de afwerking het geval zal zijn en welke activiteiten er in 2023 zijn gepland; schepen Anseeuw 
stelt dat de werken naar het einde toe lopen en somt de geplande activiteiten op, later zullen mogelijks nog 
akoestische ingrepen gebeuren; raadslid Verhaeghe vraagt ook naar intenties in verband met zilvermuseum

raadslid De Coster - catering gemeentescholen

raadslid De Coster verwijst naar een eerdere vraag aan de algemeen directeur in verband met klachten over de 
catering in de gemeentescholen, hij heeft zich zelf vergewist van de kwaliteit van de maaltijden, vraagt hoe de 
firma heeft gereageerd op de klachten; schepen Van Hove antwoordt dat de leverancier in gebreke is gesteld, en 
beloofde dat er zou aan gewerkt worden; hij stelt dat de directie het dagelijks opvolgt en de leveranciers zal 
opgevolgd worden

raadslid Vandenbroucke - scouts Oostduinkerke

raadslid Vandenbroucke stelt dat de nieuwbouw in het vooruitzicht is maar er zijn nogal wat onduidelijkheden in 
verband met opruiming en verhuis, waar zullen ze terecht kunnen voor hun werking en wat is de planning; 
schepen Van Hove antwoordt dat al die vragen ondertussen intern werden besproken wat opruiming en verhuis 
betreft, er wordt binnenkort samen gezeten met scouts in verband met tijdelijke huisvesting, de scouts zal 
gecontacteerd worden in verband met de planning

raadslid Ringoot - speelplein op Spreeuwenberg/Groenendijk

raadslid Ringoot stelt dat het project op Spreeuwenberg vorm begint te krijgen, hij vraagt of er voldoende rekening 
is gehouden met overstekende kinderen naar deze plek en vraagt of daar nog speeltoestellen bij komen; schepen 
Van Hove stelt dat er 50.000 euro werd voorzien voor speeltoestellen en er zal een risicoanalyse worden 
opgemaakt voor de omgeving, nieuwe toestellen zijn niet onmiddellijk voorzien; raadslid Ringoot dringt aan op het 
nazien van de verkeersveiligheid

raadslid De Rechter - Tijdingen

raadslid De Rechter verwijst naar het succes van Tijdingen en hij vraagt of de houders van een K-pas ook geen 
exemplaar van Tijdingen zouden kunnen ontvangen en meldt ook dat er problemen zijn met de bedeling door 
BPost van Tijdingen; schepen Van Hove antwoordt dat een abonnement op Tijdingen kan genomen worden; de 
opmerking in verband met de bedeling wordt op de voet gevolgd en er zal extra verdeling zijn via een aantal 
nieuwe punten

raadslid De Rechter - leerlingenaantallen

raadslid De Rechter stelt dat er reeds enkele jaren een dalende trend is op vlak van leerlingenaantallen en vraagt 
of er al een zicht is op de aantallen van dit jaar; schepen Van Hove stelt dat niet alle elementen kunnen ingeschat 
worden; wat de school in Oostduinkerke betreft zal dit break even zijn, er is een stijging in de kleuterafdeling; de 
school van Koksijde hield tot vorig jaar redelijk goed stand, er is een licht dalende trend, ook in de andere netten; 
er zijn wel een aantal pensionneringen in het vooruitzicht en er zijn blijvende acties

raadslid Van Herck - personeelsfeest Koksijde

raadslid Van Herck verwijst naar het succes van het personeelsfeest en de vraag van zijn fractie om dit alternerend 
te doen bij andere watersportclubs; schepen Castelein stelt dat alternatieven werden onderzocht en op een andere 
plaats dat niet evident is, er is de dag voordien ook een feest van de politie, zodat dit de meest efficiënte keuze is

raadslid Bogaerts - handelaars

raadslid Bogaerts verwijst naar de initiatieven waarbij informatie wordt verstrekt via Whatsapp en dit best eens 
geëvalueerd wordt; ze vraagt ook om net zoals voor nieuwe inwoners, voor startende handelaars een 
ontbijtvergadering te voorzien, waarbij de diverse diensten kunnen voorgesteld worden; schepen Geersens stelt 
dat een netwerkvergadering of een ontbijt een goed initiatief is zoals nu reeds gebeurt en kan uitgebreid worden; 
voor wat specifieke onderwerpen betreft is een Whatsapp groep niet zo evident; het starterspakket is 
gecommuniceerd en er is ook ingetekend op start-en-go van de POM

raadslid Pieters - seingevers

raadslid Pieters stelt dat door het wegvallen van de verantwoordelijke het nu de gemeente zelf zal zijn die wellicht 
zal instaan voor seingevers, hij doet een oproep om daarvoor vrijwilligers in eigen gemeente aan te spreken en 
niet verenigingen uit het binnenland; schepen Dawyndt antwoordt dat een cursus werd georganiseerd waarop 12 
mens zijn afgekomen; er is ook een veroudering bij deze mensen; hij doet een oproep om medewerkers te vinden

raadslid Ringoot - laadpalen

raadslid Ringoot stelt dat er de laatste tijd niets meer over dit dossier werd gehoord, hij vraagt of dit een 
aandachtspunt is voor de nieuwe schepen en wat haar doelen zijn; schepen Castelein verwijst naar een 
gemeenteraadscommissie waar het dossier van de Vlaamse overheid werd toegelicht, de strategische locaties 
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werden besproken; ze stelt dat de gemeente zelf locaties zal bepalen en dat ondertussen een lastenboek werd 
goedgekeurd om dit project verder uit te rollen en ze hoopt dat er na de zomer snel zal kunnen geschakeld worden

raadslid Hillewaere - afvalstraten

raadslid Hillewaere verwijst dat er openheid zou gegeven worden over de geplande afvalstraten en vraagt naar de 
planning; schepen Castelein verwijst naar een bespreking in de gemeenteraadscommissie, de aanbesteding is 
gebeurd via de IVVO, de toewijzing zal eerstdaags kunnen gebeuren na een stand still periode en dan zal er 
moeten samen gezeten worden met de leverancier, tegen de zomer zal wat krap worden gezien er nogal wat 
technische zaken eerst moeten bekeken worden, waardoor de zomerperiode niet de meest ideale is om proef te 
draaien

raadslid Loones - schelpenpad, extra wandeldoorsteken

raadslid Loones verwijst naar het schelpenpad doorheen de Doornpanne, maar stelt dat er nogal wat 
dwarsverbindingen ontbreken die een potentieel kunnen bieden; schepen Castelein stelt om hier een absolute 
prioriteit te willen van maken, nieuwe verbindingen zijn niet zo evident om direct uit te voeren maar de in opmaak 
zijnde beheersplannen kunnen hier wel kansen bieden; raadslid Loones meent dat er een aantal opportuniteiten 
zijn die wel kunnen gerealiseerd worden.

De burgemeester deelt nog mee dat raadslid Bieke Dalle de nieuwe fractieleider is van de Lijst Burgemeester

Voor een woordelijke weergave van de zitting wordt verwezen naar 
https://koksijde.notubiz.be/vergadering/1068226 dat integraal deel uitmaakt van dit zittingsverslag

De voorzitter sluit de vergadering om 21u35.
Volgende raadszitting : maandag 27 februari 2023

____________________

Voor verslag
de algemeen directeur
Joeri Stekelorum


